
REPUBLIKA HRVATSKA
zAGREBAaKA Zupaur.ra
OPCINAPOKUPSKO

Opdinsko vije6e

ZAPISNIK
sa 14. sjednice Opiinskoga vijeda Op6ine Pokupsko odrLane dana 29. oZujka, 2019. godine u

prostorijama Opiine Pokupsko s podetkom u 10,00 sati

Prisutni vijednici: Stjepan Sudec, Miroslav Lukini6, Josip Marekovi6, Mirko Bani6, BoZidar
Sestak, Ivan Skender, Zeljko Brajkovii, Martina Popovdi6 i Ivan iunovii.

Sjednici su takoder prisustvovali nadelnik BoZidar Skinjari6, Gordana Markuz, Andtea
Martinovid i Magdalena Jurmanovii.

Odsutni: Stjepan Sandor, zamjenik nadelnika te vije6nici Milan Antolovi6 i Tanja Beledii.

Stjepan Sudec, predsjednik, pozdravio je prisutne, otvorio je sjednicu, utvrdio broj prisutnih
vijeinika, utvrdio je da je prisutno 9 vijednika. PredloZio je sljedeii dnevni red sa dopunom
koja se odnosi na todku 5. dnevnog reda:

dnevni red:

1. Usvajanje Zapisnika sa 13. sjednice Opiinskog vijeda Opiine Pokupsko;

2. Prijedlog IzvjeS6a o radu opiinskog nadelnika Opiine Pokupsko za
razdoblje od 01.07.2018. do 31.12.2018., te Zakljudak o prihvaianju istog;

3. Prijedlog Izvje5ia o provedbi Plana gospodarenja otpadom Op6ine
Pokupsko 2a2078. godinu, te Zakljudak o prihva6anju istog;

4. Prijedlog Provedbenog plana unaprjectenja za5tite od polara za podrudje
Op6ine Pokupsko 2a2019. godin:u

5. Prijedlog Odluke o kupnj i zemlji5ta;

6. Aktualni sat.

Predsjedavajudi daje dnevni red na glasanje. Sa 9 glasova,,za" dner.ni redje prihvaien.



Ad. 1. Usvajanje Zapisnika sa 13' sjednice Op6inskog vije6a Opdine Pokupsko

Predsj edavaj udi je otvorio raspravu'

MartinaPopovdi6,vije6nica,iznosiprimjedbena.zapisniksal3'sjedniceOpiinskog.vijeia'
i."t" a-":. t"ff i od ,upi.nitu '" fjt"tfti'd"" sjednice' medutim u pojedinim podrudjima ne

prikazuje saTeto izlaganje go*-iiu' konkretno odgovor naielnika na postavljeno pilanie'

Navodi da je, zbog moguiih;;ildkih ptobt"-u tu '*ni**;t* 
sjednice' bitno zapisnik pisati

il;lj;lj; k,"iliiostoiao pisani trag svakog izlaganja ukoliko tehnika zakarZe'

Predsjedavaju6ijezakljudiolaspravuidaoUsvajanjeZapisnikasa13.sjedniceopoinskog
vije6a Opiine Pokupsko na glasanje'

ZAKLJUCAK: Sa 7 glasova ,,za'' i 2 .,suzdrZana ' usvojen je Zapisnik sa 13 sjednice

Op6inskog vijeia.

Atl. 2. Prijedlog lzvje5da o radu opdinskog naielnika Op6ine Pokupsko za razdoblje od

bT-oi.zrrrb. a" i ll;.2018., te Zakljuiak o prihvadanju istog

Predsjedavaju6i je otvorio raspravu'

Andrea Martinovid, ovlastena za obavljanje poslova Prodelnice, upoznala je prisutne sa

Prijedlogom Izvjesia " '"i" "piitttJg 
'"u8"miftu Opdine Pokupsko za razdobl'ie od

01.07.2018. do 31.12.2018'

Martina Popovdi6, vijeinica, smatra da je navedeno izvieSce Sturo i djelomidno' Navodi

nedostatak reznrtara.u**it" "i" 
to:i.i j" n*.r"it ,ui.l"loruo te izvrsenja prorai,na i

programa. TraZi od nue"i,ih au **"no aop*i izvjeS6e sa podacima o izvrSenju proraduna i

programa sa konkretnim.re"r*i*t U s'ome izlaganju o"i" t" na ugo\or kojije potpisan

sa Zagrebadkom zrp-,1o*"o "irnanciranju 'adiva 
za izgradnju vodoopskrbnog sustava'

premakojemjerokzal,-s.".i.","a"",sedmimlesecovesodine.Postavliapitanjeoslatusu
tih rado!a te moli kratak o'# nu f i;u'f.;ene i odobrene prijekte' Istide kako bi svi vi!einici

trebali od nadelni karraiiti;;;;#;;;'"j t"o r p-oclnosiiezultate svoga rada te smatra da

p."a."r* frt.56e nije prihvatljivo i da bi trebalo traziti dopunu'

Bozidd sklinjari6, nadelnik, smatla kako je primjedba vije6nice Popovdid djeiomidno

prihvatljiva. Izvje56e ,uao'o-iiu",-u';"f*".nf;t":" posebna pitanja na koje nije odgovoreno'

rado ie odgovoriti na njih. irl,ie" iuto u izvjes6u o svome radu ne zeli propagirati ,,op6insku

politku", a sto se tie" p"e"it" t"O"uu '"'*ifl uz vodovod' oni se odekuju narednih dana'

Navodi da .ie opiina p,i.;uuif 
'-proltf 

i izgradnje vodovoda u mjestima Busije i Labudani' a

uskoro se kreie i sa ,'aoultu'"t'*lrnu " "ko"ttkciju 
sumske ceste Posavci - Delnice'

Kao razlog nemoguinosti ;"rJ;;"j;k;"- Mut.rimediialnig centra iznosi problem parcelacije

zemljiSta na kojem ,. ou.i!r.i-nurL;"" a s obzirom da raj 
"projekt nije bilo moguce prijaviti'

pr'rjavljen je projekt c.*; k'i;;'i'uuuo sto'' koji je i odobren' Konstatira da predmetno

izvies6e o radu nacelnik" *;;ft;lj;; p"ait*i' ai i au et svako sljede6e izvjes6e biti

opSimije.

Martina Popovdi6, vijednica, zahvaljuje na odgovoru' Smatra da se nadelnik treba osvmuti na

podatke o izvrsenju p'"t"d;"1;;il";;ileriim prihodima koji su narasli na2\Yo' Postavlja



pitanje vodi li se briga o rokovima vezanima uz izgradnju vodovoda, za5to kretanje s
radovima traje toliko dugo tejesu li ta sredstva uplaiena u opiinski proradun ili nisu?

BoZidar Skinjari6, nadelnik, odgovara kako se radovi koji su planirani izrnsavaju u wlo
visokom postotku pritom pazeii na ugovorene rokove.

Predsjedavajudi je zakljudio raspravu i dao Prijedlog Izvje56a o radu op6inskog nadelnika
Opiine Pokupsko za ruzdoblje od 01.07.2018. do 31.12.2018., te Zakljudak o prihva6anju
istog na glasanj e.

ZAKLJUaAK: Sa 7 glasova ,,2a" i 2 ,,ptotiv" usvojen je Prijedlog Izvjeiia o radu op6inskog
nadelnika Opiine Pokupsko za razdoblle od 01.07.2018. do 31.12.2018., te Zakljudak o
prihvaianju istog.

Ad.3. Prijedlog Izvje56a o provedbi Plana gospodarenja otpadom Opdine Pokupsko za
2018. godinu, te Zakljuiak o prihvadanju istog

Predsjedavajuii je otvorio raspravu.

BoZidar Sestak je u ime Odbora za gospodarski razvoj, poljodjelstvo, Sumarstvo,
vodoprivredu, komunalne djelatnosti, prostomo uredenje i za5titu okoliSa iznio pozitivno
miSljenje odbora.

Predsjedavaju6i poziva Ivana Skendera, predsjednika Odbora za druStvene djelatnosti,
socijalnu skrb i mjesnu samoupra\u, da iznese miSljenje Odbora na prethodnu todku.

Ivan Skender je u ime Odbora za druStvene djelatnosti, socijalnu skrb i mjesnu samoupraw
iznio pozitivno miSljenje odbora na Prijedlog Izvje5da o radu opdinskog nadelnika Op6ine
Pokupsko za ruzdoblje od 01.07.2018. do 31.12.2018., te Zakljudak o prihva6anju istog.

Andrea Martinovii, ovla3tena za obavljanj e poslova Prodelnice, upoznala je prisutne sa
Prijedlogom Izvjeiia o provedbi Plana gospodarenja otpadom Op6ine Pokupsko za 2018.
godinu.

Martina Popovdi6, vije6nica: ,,Molim odgovor na pitanje o statusu divljih odlagali5ta otpada,
da li se saniraju i tko je zaduZen za kontrolu naSeg okoli5a jer svjedoci smo da postoji dosta
tih odlagaliSta, a u zadnjih nekoliko godina nijedno nije sanirano niti su poduzete ikakve
mjerc za saniranje i sprjedavanje odlaganja takvog otpada."

BoZidar Skdnjari6, nadelnik, navodi da su divlja odlagaliSta u nadleZnosti Op6ine Pokupsko,
odnosno komunalnog redara.

Ivan iunovi6, vije6nik, navodi kako op6ina ima ustrojenu redarsku sluZbu koja mora sprijediti
da se takva odlagali5ta pojave. Smafta da bi komunalni redar trebao biti na terenu te pisati
opomene i kazne za nepropisno odlaganje otpada.

Predsjedavajuii je zakljudio raspra\1l i dao Prijedlog Odluke o komunalnoj naknadi na glasanje.



ZAKLTaAK: Sa 8 glasova ,,2at'' i l,,suzdrZan.. usvojen je prijedlog Izvje56a o provedbi
Plana gospodarenja otpadom op6ine pokupsko za 2019. godinu, ie zattlueat o priirva6anju
istog.

Ad.4. Prijedlog Provedbenog plana unaprjedenja zaltite od poiara za podruije opdine
Pokupsko za 2019. godinu

Predsj edavaj uii j e otvorio raspravu.

BoZidar Sestak je u ime odbora za gospodarski razvoj, poljodjelstvo, sumarstvo,
vodoprivredu, komunalne djelatnosti, prostomo uredenje i zastitu okoiisa iznio pozitir,no
mi5ljenje odbora.

Andrea Martinovii, ovlastena za obavljanje poslova prodelnice, upoznala je prisutne sa
Prijedlogom Provedbenog plana unaprjedenja zastite od pozara za podrudje opiine pokupsko
2a2019. godimt.

Ivan dunovi6, vijednik, osrrde se na stanje u DVD-u Pokupsko te navodi kako pri svakom
izbijanju poLara na podrudju opdine, vatrogasci iz velike Gorice, pisarovine i Kravarskog
dodu na poZari5te prije vatrogasaca DVD-a Pokupsko.

BoZidar Skinjarid, nadelnik, smatra da je, ukoliko se poZar ne moze lokalizirati snagama
nasih vatrogasaca, ispravno u pomoi pozvati nalbliza vatrogasna drustva te da 6e se ta piaksa
i dalje primjenjivati. Istide kako je predsjednik DVD-a pokupsko pokenuo inicijativu
angazianla mladih na polaganje vatrogasnog ispita, medutim na polaganje se odludilo samo
njih 11 od gotovo 200 pozvanih. IzraLaya ruzotaranj e tako slabim odazivom mladih.

Ivan iunovi6, vijeinik, smatra da su mladi zainteresirani za ukljudenje u dobrovoljno
vatrogasno druStvo medutim ustroj DVD-a nije dobar te upu6uje kitike predsjedniku i
zapovjedniku DVD-a Pokupsko jer nisu podrZali ni predstavili mlade koji su isli polagati
vatrogasni ispit.

Predsjedavaju6i je zakljudio raspravu i dao Prijedlog provedbenog plana unaprjedenja zastite
od poZara za podrudje Opdine Pokupsko 2a2019. godinu na glasanje.

ZAKLJUdAK: Sa 8 glasova ,,2a" i I ,,suzdrZan,, usvojen je prijedlog provedbenog plana
unaprjedenja za5tite od poiaru za podrudje Op6ine Pokupsko za 2019. godinu.

Ad. 5. Prijedlog Odluke o kupnji zemlji5ta

Predsjedavajuii je otvorio raspravu.

Andrea Martinovi6, upoznala je prisutne sa Prijedlogom Odluke o kupnji zemljiSta.

Martina Popovdid, vije6nica, postavlja pitanje o vlasniStw navedenog zemlji5ta, da li je ono
rijeieno ili tek treba provesti postupak rjeiavanja vlasnidkih odnosa? Smatra da bi opdina
trebala kupiti zemljiste tek nakon Sto prode na natjedaju te istide mogu6nost prijave na
natjedaj u kojem bi kupnja zemlji5ta bila prihvatljiv trosak. Moli za dostavu dopisa upu6enih



I

op6ini od strane mjestana RoZenice i predstavnika mjesnog odbora prema kojima se doslo do

zakljudka da je potrebna izgradnja doma kulture na tome podrudju.

BoZidar skrinjari6, nadelnik, navodi da je stvami vlasnik zemlji5ta Kata Jagodii iako to nije

definirano u zemljisnim knjigama na taj nadin te daje u tijeku postupak rjeSavanja imovinsko-

pravnih odnosa. Iitide kako se na ve6inu natjedaja nije moguie prijaviti ukoliko nisu uredeni

imovinsko-pravni odnosi te da postoji cijeli niz inicijativa mjeStana RoZenice i predstavnika

mjesnog odbora iz kojih se moZe zakljuditi kolika je potreba za izgradnjom Doma kulture

RoZenica.

Martina Popovdii, vijeinica, trazi na uvid dopise mjestana i predstavnika Mjesnog odbora

RoZenica. Postavlja pitanje vezano za status tereta koji postoji na tom zemlji5tu.

Nadelnik, istide daje op6ina u konzultaciji sa pravnim sluzbama kako bi rjesavanje navedenih

imovinsko-pravnih odnosa bilo u potpunosti zakonito te da trenutno nije poznato na koji 6emo

natjedaj prijaviti projekt izgradnje Doma kulture RoZenica.

Predsjedavaju6i je zakljudio raspravu i dao Prijedlog odluke o kupnji zemljista na glasanje.

ZAKLJUaAK: Sa 7 glasova ,,2a" i 2 ,,protiv" usvojen je Prijedlog Odluke o kupnji

zemljiSta.

Ad, 6. Aktualni sat

Stjepan Sudec, predsjednik, predlaZe da se, na rebalansu proraduna, udrugama koje su slabije

aktivne smanj i iznos potpore te da se vise sredstava dodjeli nogometnom klubu. Takoder

navodi kako ima informaciju da zupanija ove godine ukida protugradnu obranu te poziva

nadelnika da uputi dopis gradonadelniku Velike Gorice kako do toga ne bi do5lo. Kao veliki
problem istide nedostatak sanitetskih vozila u Velikoj Gorici.

BoZidar Skrinjari6, nadelnik, navodi da 6e, prije rebalansa proraduna, u suradnj i sa

vijeinicima, raspraviti o imosu sufinanciranja projekata odnosno programa pojedinih udruga

sukladno izvjesiima koja su podnesena. SlaZe se da nogometnom klubu treba maksimalno

pomo6i u njihovom radu te da potide predsjednika kluba da se javlja na natj edaje kako bi se

dobila dodatna sredstva primjerice za uredenje tribine i kontejnera za nogometnu opremu.

Navodi da 6e opdina uputiti dopis nadleznim tijelima vezano uz ukidanje protugradne obrane

kao i za nedostatak sanitetskih vozila.

Ivan Cunovii, vijeinik, smatra daje potrebno osigurati bolju zdravstvenu zaStitu na podrudju

Opiine Pokupsko s obzirom na dolazak ljeta i povedanog broja stanovnika u turistidkoj
sezoni.

Martina Popovdi6, vijeinica, traii odgovor na pitanje koji su planovi komunalnih radova za

ovu godinu sa prioritetima po mjesnim odborima. Takoder skre6e pozornost na lo5u situaciju
lokalnih cesta. Istide kako u Hotnji nisu prokopane grabe te se radi toga asfalt dodatno

o5teduje te da postoji iztzetna potreba za prokopom graba u svim naseljima, a konkretno u
naseljima Hotnja, Strmec, Marekovi6i i Skrbini.



Gordana Markuz: ,,Yezano za dionicu u Hotnji, upravo smo prijavili pojadano odrZavanje te
prometnice Sto ie obuhvatiti iskop grabe i asfaltiranje tog dijela koji je kitidan."

BoZidar Skrinjarii, nadelnik, navodi kako je uredenje svih opiinskih cesta i Sumskih puteva
prioritet op6ine. Istide da je preko natjedaja na koj i se prijavila udruga Zimzelen upravo
obnovljena cesta Pokupski Gladovec-Strezojevo te da su svi strojevi preseljeni na Opatij u i
Paun brdo gdje tako<ter kre6u radovi uredenja. Nagla5ava da opiina nema dovoljno
materijalnih sredstava medutim poku5ava na sve moguie nadine odrZavati ceste koliko je u
njenoj mo6i. SlaZe se sa tvrdnjom da je cesta u Hotnji u najgorem stanju na podrudju cijele
opiine te da ie ove godine biti sanirana.

Josip Marekovi6, vijeinik, navodi da postoji velika potreba za asfaltom ispred groblja u
Hotnji te ovim putem podrZava kupnju zemlji5ta u RoZenici radi izgradnje doma kulture i
ureitenja igraliSta. lzraZaya zabrinutost sa dinjenicom da vozila DVD-a Pokupsko nisu pod
natkivenim prostorom koji bi sprijedio njihovo propadanje i o5te6enja.

BoZidar Skinjarid, nadelnik, navodi da se ovih dana odekuje gradevinska dozvola za uredenje
groblja u Hotnji, za koje j e izraden projekt, na osnovu koje 6e biti mogu6a prijava na natjedaj
unutar kojeg ie biti izgradena mrtvadnica te rije5ena i pristupna cesta. Sto se tide komentara
na vozila DVD-a Pokupsko, istide daje vozilo koje ima najvi3e opreme parkirano u njegovom
dvori5tu radi sigumosti od kade te se nada boljem rje5enju navedenog problema.

Martina Popovdi6, vijeinica, smatra da kitidni dio cesta, koje zahtijevaju saniranje, moZe biti
uwSten u naS komunalni program te da ga moLe odrLavati na5 izvodad radova Skender
graditeljstvo.

Mirko Bani6, vijeinik, pohvaljuje vijednike radi pristojnosti jer su se drZali dnevnog reda
sjednice te nije bilo grubih rijedi. destita na radovima koji su izvedeni na cesti Pokupski
Gladovec-Shezojevo za koje smatra da su izuzetne kvalitete. PodrZava kupnju zemlji5ta i
id€1u za izgradnj om Doma kulture RoZenica le izraiava zadovolj stvo izgradnj om stubi5ta na
djedjem vrtiiu.

BoZidar Skdnjarii, nadelnik, istide da ie opiina poslati dopis Zupanijskim cestama za
pojadano odrZavanje cesta u Pokupskom Gladovcu i RoZenici. Sto se tide ponovnog otvaranja
djedjeg vrtiia, navodi, daje op6ina pred potpisivanjem ugovora sa zakupcem te da se trenutno
ishoduju sve potrebne dozvole i atesti potrebni zarad vfiila.

Gordana Markuz, navodi daje proveden postupak zaktpa vrti6a, zaprimljena je jedna ponuda
te 6e ugovor sa zakupcem biti potpisan kroz par dana. Sljede6i korak je osiguravanje izvora
financiranja koji 6e omoguditi rad vrti6a.

Ivan iunovi6, vijeinik, primjeduje da mjesni odbori dovoljno ne rade te da se trebaju viSe

angaZirati. Rje5enje problema parkiranja vatrogasnog vozila vidi u vatrogasnom domu u
Lukinid Brdu. Smatra da je taj prostor u potpunosti neiskoriSten.

BoZidar Skinjari6, nadelnik, smatra da mjesni odbori izvr5avaju svoje zada6e, ali moZda ne u
dovoljnoj mjeri. Istide kako mu se predsjednici odbora obraiaju te razgovaraju o problemtma
prioritetima, ieljama i mogu6nostima.



Ivan Skender, vije6nik, postavlja pitanje u vezi izgtadnje mrtvadnice u Lukinii Brdu te o

kupnji zemlj iSta za istu.

Bozidar Skinjari6, nadelnik, navodi da je zemljiSte kupljeno te da smo u postupku izrade

proj ektne dokumentacij e i ishodenj a gradevinske dozvole.

Zeljko Brajkovi6, vije6nik, postavlja pitanje o funkcioniranju mikoprijevozu te o reakcijama

mjeStana.

Andrea Martinovi6, navodi da je op6ina u kontaktu, na tjednoj bazi', sa prijevoznikom'

Dnevno se, u p.osjeku, proda oko tridlsetak karata. Istide kako je sukiadno zahtjevu mjeitana,

izmijenjen voini red te da su mjeitani zadovoljni navedenim rjeienjem prijevoza.

BoZidar Skinjarii, nadelnik, navodi da je pokrenuta inicijativa mjestana d3 I Prtjevoz

uspostavi i na podrudju Paun Brda, Batinovca te velikog sela u Lijevim, Stefankima. S

obzirom da je javni natjedaj ve6 proveden to trenutno neie biti mogu6e, medutim u

bududnosti, utotit o Zupuniiu preuzme liniju, navedeni prijedlog trase biti 6e uzet u obzir.

Miroslav Lukini6, vije6nik, istide problem kombija koji prevozi dlanove nogometnog kluba na

gostovanja i utakmice. Naime, kombi vise nije u voznom stanju te je upitno na koji nadin 6e

El*ori klruu putovati. Takoder moli od nadelnika da se osigura valjak koji bi povaljao

nogometno igraliSte.

BoZidar skinjarii, nadelnik, smatra da, ukoliko se ne popravi kombi koji je dosad prevozio

nogometa5e, ,lobodoi su koristiti vozilo DVD-a Pokupsko za svoje potebe, odnosno

gostovanja na nogometnim utakmicama.

Sjednica Opiinskog vije6a Op6ine Pokupsko zakljudena je u 1 1 :30 sati'

KLASA: 021 -05 I 19'01 I 02

URBROJ: 238-22-l-19-4
Pokupsko, 29.03.2019.

Zapisnidar

,//ory'o*x'
Andrea Martinovi6, mag.nov.

Opiinskog vije6a

I

n Sudec


